

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300051650	排毒美顏寶	5	14-11-2003	LAU CHOR MO TRADING AS HUNG WIN TRADING COMPANY BLK B, 10/F., CHUAN YUAN FTY BLDG., 342-344 KWUN TONG RD., KWUN TONG, KOWLOON.	N/A
300051669	排毒美顏寶	5	14-11-2003	LAU CHOR MO TRADING AS HUNG WIN TRADING COMPANY BLK B, 10/F., CHUAN YUAN FTY BLDG., 342-344 KWUN TONG RD., KWUN TONG,	N/A

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

KOWLOON.

			ROWEGOTT.	
300244926	30	17-09-2004	KWONG MING INTERNATIONAL (HOLDINGS) LTD. BLK "B" G/F, NO.13-15, KAILEY IND. CENTER, 12 FUNG YIP ST., CHAI WAN, HONG KONG.	KWONG MING INTERNATIONAL (HOLDINGS) LTD. BLK "B" G/F, NO.13-15, KAILEY IND. CENTER, 12 FUNG YIP ST., CHAI WAN, HONG KONG.
301093031	36, 43	25-07-2008	Zheng Feng (Shanghai) Co., Ltd. No.99, Jilong Road, Waigaoqiao Free Trade Zone, Pudong New Area, Shanghai, CHINA	Je Feng Group Ltd. 9A Lippo Leighton Tower, 103 Leighton Road, Hong Kong.
301132118	24	03-10-2008	薛建芬 中國內地 浙江省 樂清市 虹橋鎮虹 河東路 60 號	天標知識產權代理有限公司 香港 中環德輔道中 162 號 通 用商業大廈 4 樓 404 室
301143378	zaira ¹⁴	07-11-2008	Belly Watch Co Ltd Unit A3, 25/F., Gold King Industrial Building 35-41 Tai Lin Pai Road, Kwai Chung HONG KONG	Able Consultancy Services Limited ROOM 1003, 10/F LAP FAI BUILDING, 8 POTTINGER STREET, CENTRAL, HONG KONG.
301145907	⊕ ¥ № № 43	15-08-2008	李素蘭 中國 遼寧省營口 市西市區 清華園 9 號 1-2-3	日聰企業註冊管理有限公司 香港 九龍彌敦道 208-212 號 四海大廈 10 樓 1001 室
301165699	GROD€	26-09-2008	馬鑾如中國 廣東省汕頭市潮陽區 棉北街道城北一路7號1戶	日聰企業註冊管理有限公司 香港 九龍彌敦道 208-212 號 四海大廈 10 樓 1001 室
301189116	SEA PIANO	06-02-2009	梁玉龍 (Leung Yuk Lung) 香港 深水埗 基隆	梁玉龍 香港 深水埗 基隆街 304 號地 下

公報編號 Journal No.: 315 公布日期 Publication Date: 17-04-2009

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

街 304 號閣樓

 $301206864 \qquad \textbf{KASHMERINO} 25 \qquad \qquad 16-01-2009 \qquad \textbf{HKS Intellectual} \qquad \textbf{Wilkinson \& Grist}$

Properties 6th Floor, Prince's Limited Building, Chater Road,

P.O.Box 957, HONG KONG

Offshore

Incorporations Centre, Road Town, Tortola, VIRGIN ISLANDS,

BRITISH